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Niezwykły punkt programu miał miejsce podczas ostatniej sesji rady miejskiej Skoczowa. Młodzi mieszkańcy gminy
zaprezentowali radnym krótki film - zawarli w nim prośbę. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Chcemy w Skoczowie skateparku - proszą radnych za pomocą filmu młodzi mieszkańcy miasta. Teraz jeździmy
głównie na placu targowym - mówią rowerzyści. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Młodzi chcą miejsca do ćwiczeń - a przede wszystkim miejsca... 

POSŁUCHAJ RELACJI

Co na to włodarze miasta? Przewodniczący Skoczowskiej rady - Andrzej Bacza - zapewnia, że ono na pewno
powstanie 

POSŁUCHAJ RELACJI

Janina Żagan burmistrz Skoczowa już myśli nad projektami i środkami unijnymi z których park do uprawiania
sportu może powstać. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Włodarze obiecują - my też obiecujemy - w przyszłym roku sprawdzimy czy parki dla młodzieży powstały.
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